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رییس کمیسیون صنایع اتاق اصفهان:یکی از چالش های اساسی اقتصادی کشور ، برنامه
ریزی در اتاق های در بسته است/دولت از اتاق ظرفیت اتاق بازرگانی استفاده کند

رییس کمیسیون صنایع اتاق اصفهان گفت:یکی از چالش های اقتصادی کشور ، برنامه ریزی در اتاق های در بسته

است.

رییس کمیسیون صنایع اتاق اصفهان گفت:یکی از چالش های اقتصادی کشور ، برنامه ریزی در اتاق های در
بسته است.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان،«بهرام سبحانی»در ششمین جلسه کمیسیون صنایع اتاق اصفهان
تصریح کرد:برنامه ریزی های اقتصادی عمدتا توسط کارشناسانی که در فضاهای بسته حضور دارند ،انجام می
شود و از کارشناسانی که در فضای اقتصادی فعالیت می کنند، کمتر استفاده می شود .وی اضافه کرد:برنامه
ریزی و هدف گذاری باید قابل دسترس باشد و نباید اهداف دست نیافتنی بر اساس امکانات موجود تعریف
شود. سبحانی نقش اتاق های بازرگانی را در انعکاس واقعیت های اقتصادی کشور و استان ها را مهم دانست و
گفت:دولت می تواند از ظرفیت اتاق های بازرگانی بویژه کمیسیون های تخصصی در بررسی شرایط موجود و
برنامه ریی برای آینده به صورت رایگان استفاده کند. وی توجه دولت به بخش خصوصی را گام مثبت و ارزشمند
دانست و گفت:پس از سالهای آزمون و خطا دولتهای در مواجه به بخش خصوصی به این نتیجه رسیدیم که
بخش خصوصی باید تقویت شود .سبحانی خواستار توجه تصمیم گیران اقتصادی به نظرات کارشناسان درگیر
موضوعات صنعتی در تنظیم سند های چشم انداز و برنامه های توسعه شد و گفت:وی با اشاره به برنامه ریزی
تولید 55 تن فولاد در برنامه های تدوین شده گفت:در حال حاضر برای تولید 15 میلیون تن با کمبود انرژی برق
در تابستان و گاز در زمستان روبرویم و برای تولید 55 میلیون تن آیا برنامه ریزی شده است .وی خواستار
تدوین استراتژی اتاق بازرگانی بر اساس استراتژی دولت در برنامه ششم توسعه شد و گفت:بخش دولتی و
بخش خصوصی بایستی در یک راستا فعالیت هدفمند داشته باشند و تضاد این دو بخش در انتخاب مسیر
حرکتی نتایج مثبتی را برای اقتصاد کشور در بر نخواهد داشت. وی در بخش دیگری از سخنان خود به توانمندی
سازمان صنایع دفاع در تولیدات صنعتی بویژه مهندسی معکس اشاره کرد و گفت:واحدهای صنعتی استان می

توانند با همکاری این سازمان بخشی از پروزه های تحقیق و توسعه صنعتی را انجام دهند
«مجتبی ملااحمدی»نایب رییس کمیسیون صنایع اتاق اصفهان در این جلسه از کمیته های کمیسیون خواست
که دیدگاه و نظرات خود را نسبت به برنامه ششم توسعه را در دستور کار قرار دهند و نتایج آن را جهت انتقال
به اتاق ایران ارایه کنند. وی از برگزاری همایش تخصصی قطعه سازان و صنعت نساجی در سال آینده توسط

کمیته های تخصصی این کمیسیون خبر داد .
«سید حسن موسوی»عضو کیسیون صنایع در این جلسه خواستار تصویب سد راهبردی وزارت صنعت ،معدن و
تجارت بر اساس اولویت های صنعتی ،معدنی و بازرگانی شد و گفت:قرار گرفتن صنعت خودرو در جایگاه دوم
مزیت های صنعتی جای تامل دارد زیرا نه این صنعت در بازارهای جهانی جایگاه ویژه ای دارد و نه در بازارهای

داخلی مرد استقبال است .
«مهدی مسایلی»مسوول کمیته خدمات فنی و مهندسی و پیمانکاری کمیسیون در این جلسه گفت:تامین مالی
یکی از مهمترین چالش های پیمانکاران است و این در حالیست که دولت به بانکها بدهکار و و بخش خصوصی

از دولت طلبکار است و بانکها به بخش خصوصی جهت دریافت معوقات بانکی فشار وارد می کند.
«مظفر چلمقانی»مسوول کمیته نساجی کمیسیون در این جلسه از تنزل جایگاه نساجی کشور نسبت به دهه
های گذشته خبر داد و گفت:تولید پنبه در 40 سال پیش 250 هزار تن بود که 150 هزار تن مصرف داخل و
100 هزار تن صادرات می شد ولی امروز کل تولید پنبه به 48 هزار تن هم نمی رسد و برای تامین مابقی باید

واردات داشت.
«حسن درخشنده پور» مشاور شرکت توسعه طرح های صنعتی فناوران پارسیان در این جلسه به توانمندی
سازمان صنایع دفاع در استان اصفهان اشاره کرد و گفت: شرکت های این سازمان می توانند همکاری نزدیکی با

واحدهای صنعتی بزرگ و کوچ استان داشته باشند.
«حمیدرضا رناسی»مشاور کمیسیون صنایع در این جلسه با اشاره به جایگاه ایران در رتبه بندی جهانی فضای
کسب و کار گفت:برای ارتقای این جایگاه بخش خصوصی در کنار بخش دولتی باید هماری نزدیکی برای بهبود

فضای کسب و کار داشته باشند.
وی رقابت پذیری و رونق اقتصادی را دو موولفه اصلی هر رتبه بندی اقتصادی برشمرد و گفت:برای تغییر فضای

کسب و کار کشور باید رقابت پذیری و رونق اقتصادی در اقتصاد ایجاد شود .

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://www.eccim.com/News/565/
https://www.eccim.com/News/565/

